
Bestyrelsesøde	den	27	januar	2015	kl.	1830	i	Kliplevhallen.	
	
	

1. Godkendelse	sidste	referat	og	dagsorden.		
Referat	fra	sidste	møde	oplæst	og	godkendt.		
	

2. Regnskab	og	budget	
Regnskab	for	2014	er	klar	med	overskud	på	kr.	1.663,00.	Overskuddet	for	2013	var	på	
kr.	1.590,00.	Alle	restancer	er	betalt.	Kassebeholdningen	er	på	kr.	205.221,00	pr.	Dato.	
På	forespørgsel	fra	Ole	kunne	Svend	Åge	oplyse,	at	regler	og	vilkår	for	Conventus	
bliver	overholdt	overfor	off.	Myndigheder.		
	

3. Orientering	ved	formanden	
Generalforsamling	afholdes	17.	Marts	i	hallen.	Jacob	har	fundet2	nye	emner	til	
bestyrelsen.	Annoncering	sker	i	uge	6.	Nytårstræf	29.	Januar	og	formanden	deltager.	
Modtaget	brev	fra	badminton	Sønderjylland	om	mere	samarbejde	med	DGI.	
Formandsmøde	i	LIF	den	28.	Januar.	
	

4. Bordet	rundt.		
Bjørn:	Ingen	unge	forsat	i	Kliplev,	men	Felsted	kører	rimelig	godt	fsva	unge/børn.		
Ole:	Præmier	til	klubmesterskab	det	samme	som	sidste	år	–	afholdes	22.	Marts	i	
Kliplevhallen.		
Sønderjysk	mesterskab	for	senior	og	veteran	den	25.	Januar	i	Hørup	–	Lasse	fik	2.	Plads	
i	HD,	og	skal	til	Landsmesterskaber.	Fortsat	få	seniorer	til	træning	i	forhold	til	sidste	år.		
Else:	Fortsat	ledige	baner	–	hallen	lukket	i	uge	7.		
Jacob:	Forslag	om	at	holde	bestyrelsesmøde	på	hallen	–	formanden	overvejer	forslaget.	
Der	blev	forespurgt	om	motionister	også	fik	gaver	til	runde	fødselsdage.	Formanden	
sagde	nej,	idet	han	oplyser,	at	seniorer	betaler	lidt	ekstra	i	kontingent	til	gaver.	Der	var	
ikke	enighed	om	det	fornuftige	i	denne	beslutning.		
	

5. Evaluering	af	arrangementer	
Ingen	bemærkninger	
	

6. Åben	for	tilføjelser	
Sportens	dag	den	22.	August.		
Salg	af	OK	benzin	kort	den	23.	Januar	hos	Brugsen	forløb	dårligt	pga	sent	forvarsel.		
	

7. Evt.		
Svend	Åge	og	Else	på	valg	ved	generalforsamling	–	begge	er	villige	til	genvalg.		
	

8. Næste	møde	
17.	marts	kl.	1830	i	Kliplevhallen	–	efterfølgende	generalforsamling	kl.	1930	
	

9. Referat	oplæst	og	godkendt	på	mødet	(nærv.	Referat	med	lidt	omforumlering)	
	
For	Referatet	
	



Jacob	Jacobsen	
	
Indsamling	hallen	den	4.	Februar.		
	
Hallen	havde	indkaldt	til	møde	den	19.	Januar	om	indsamling	–	der	deltog	ingen	fra	
badminton.		
	
Jeg	har	i	dag	været	i	kontakt	med	Jens	Veng	som	oplyser,	at	indsamlere	mødes	ved	hallen	kl.	
1700	og	får	tildelt	ruter.	Efter	indsamling	lidt	spisning	på	hallen.	Hallen	håber	på	så	stor	
opbakning/hjælp	fra	afdelinger.	Jens	har	udsendt	et	referat	efter	mødet	til	kontakt	personer.		

	
	


